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Aan de bewoners / gebruikers van dit pand 
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Uw kenmerk :  Web. :  www.s-hertogenbosch.nl 

Afdeling :  Tel : (073) 615  51 55 

Zaaknummer :  E-mail :  azc@s-hertogenbosch.nl 

Datum : 26 mei 2016    

Onderwerp : Voorstel realisering azc op landgoed Coudewater klaar 

  

 

Geachte heer, mevrouw, 

 

Op landgoed Coudewater komt een asielzoekerscentrum (azc). In oktober 2015 heeft het college van 

burgemeester en wethouders dit besloten. U hebt hierover toen een brief van ons gekregen. Inmiddels is 

duidelijk waar het azc op het landgoed kan komen. Centraal Orgaan opvang Asielzoekers (COA) en GGZ 

Oost-Brabant hebben een voorstel gemaakt hoe dat te realiseren. 

 

Bij de tot stand koming van dit concept-realiseringsplan is de gemeente nauw betrokken geweest. Ook de 

klankbordgroep is betrokken geweest bij de ontwikkeling van het voorstel. Zij heeft er breed draagvlak 

voor. Het college heeft 25 mei jl. ingestemd met het realiseringsplan.  

 

In deze brief vertel ik u meer over hoe het azc op landgoed Coudewater komt. Ook ga ik in op de 

klankbordgroep en hoe het proces nu verder gaat.  

 

Azc op landgoed Coudewater 

Voor de huisvesting van de asielzoekers worden alleen bestaande gebouwen gebruikt. Nieuwbouw is dus 

niet nodig. De Peter de Gorterstraat vormt de noordzijde van het terrein waar het azc komt. Deze weg 

loopt niet over het terrein van het azc. Dat is een wens van de klankbordgroep. De gemeente heeft aan 

de klankbordgroep al enkele maatregelen toegezegd gericht op verkeers- en sociale veiligheid. 

 

Instroom asielzoekers 

Er komen in het azc maximaal 800 asielzoekers. Voor een termijn van maximaal 15 jaar. Zij stromen 

gefaseerd in. Dat is een wens van alle partijen. Dit gebeurt met het oog op de huidige bewoners en 

huurders. En vanwege de zorg voor de bestaande cliënten van GGZ Oost Brabant. Zij heeft vorig jaar al 

een besluit genomen over de herplaatsing van deze cliënten.  

 

Klankbordgroep omgeving azc  

Bij de inpassing van het azc wilde de gemeente graag de omgeving van Coudewater betrekken. 

Daarvoor is een klankbordgroep in het leven geroepen. De klankbordgroep telt 23 personen. Dat zijn 

mensen uit de wijkraden Maliskamp, Sparrenburg, Hintham, Molenhoek en buurtvereniging De Lofert. 

Maar ook bewoners en bedrijven uit de directe omgeving hebben mee gedaan.  
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In de klankbordgroep is gesproken over de ontwikkeling en realisatie van het azc op het landgoed. Aan 

het begin van het proces is de klankbordgroep op bezoek geweest in het azc Grave. Zo is zij meer te 

weten gekomen over asielzoekers en het leven op een azc. Ook de wisselwerking tussen het azc en de 

buurt kwam aan de orde. In drie bijeenkomsten heeft de klankbordgroep gesproken over de verschillende 

inpassingsmogelijkheden van het azc op het landgoed. De basishouding was steeds dat het azc welkom 

is.  

 

Wanneer het azc bewoond wordt, dan komt er een omwonendenoverleg. Het COA organiseert dit 

overleg. Tot die tijd blijft de klankbordgroep actief.  

 

Hoe verder?  

De gemeente legt het concept-realiseringsplan vanaf 6 juni 6 weken ter visie. Dat is een gebruikelijke 

stap. In die periode kunnen mensen op het plan reageren (zienswijze). Na de zomer kan de gemeente 

dan de omgevingsvergunningen verlenen. Die zijn nodig om het azc te realiseren. De eerste asielzoekers 

kunnen in het eerste kwartaal van 2017 op het azc komen wonen.  

 

Het college heeft ook aan de raad een voorstel gedaan voor de ontwerp-structuurvisie voor landgoed 

Coudewater. Dit is de koers voor de lange termijn. De visie wordt tegelijk met het realiseringsplan ter 

inzage gelegd. 

 

Meer informatie over deze ter visie legging vindt u vanaf eind mei op www.s-hertogenbosch.nl/azc 

 

Waarom een azc op landgoed Coudewater 

De vraag of de gemeente ’s-Hertogenbosch een geschikte plek heeft voor een azc bestaat al een tijd. Het 

COA heeft de gemeente verzocht te onderzoeken of een azc mogelijk is. Dat was in februari 2015. Het 

college heeft toen met de gemeenteraad een werkwijze afgesproken over hoe te komen tot een 

locatiekeuze. Onderdeel daarvan was dit samen met inwoners te bekijken. Daarom is er een Adviesgroep 

azc gekomen. Begin oktober 2015 heeft de adviesgroep landgoed Coudewater in Rosmalen voorgesteld 

als de geschikte plek voor een azc. 

 

De gemeente heeft hierover meerdere brieven aan direct omwonenden gestuurd. Veel andere bewoners 

hebben aangegeven ook informatie te willen ontvangen. Daarom ontvangt u nu deze brief. Meer 

informatie over het hele proces vindt u op www.s-hertogenbosch.nl/azc 

 

Noodopvang Autotron 

Sinds begin september is op het terrein van Autotron in Rosmalen een tijdelijke noodopvang voor 

asielzoekers. De vraag voor een azc voor langere tijd, waar deze brief over gaat, staat hier los van. De 

noodopvang zal weg zijn wanneer er een azc in gebruik is op het landgoed Coudewater. De plek op het 

Autotron is open tot uiterlijk 31-12-2016.  

 

Vragen 

Hebt u nog suggesties of vragen? Stuur deze naar azc@s-hertogenbosch.nl.   

 

 

 

Met vriendelijke groet, 

Wethouder Eric Logister 
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